
Informace ze zasedání OKRR dne 10. října 2024 

 

Okresní kontrolní a revizní rada OSH Klatovy se sešla podle plánu práce na rok 2024.    

Jednání se zúčastnil starosta OSH P. Šimáček a  za kancelář OSH pí. J. Janečková.        

 

Podle programu bylo projednáno: 

 

1. Hospodaření OSH za III. čtvrtletí letošního roku. 

K 30.9. 2024 bylo dosaženo částky 1 656 158 Kč.  Ke stejnému datu byla na výdajích vyčerpaná 

celkem částka 1 299 049 Kč.   Do hospodaření se  ke konci roku ještě promítne čerpání dotací. 

Státní dotace pro OSH  je možné čerpat do částky 172 735 Kč. Dotace účelové, od Plzeňského 

kraje, společně pro OSH a SDH, je možné čerpat  do částky 640 067 Kč.  Je tedy předpoklad, že 

hospodaření OSH skončí přebytkem. 

 

2.  Návrh rozpočtu OSH na rok 2025 

OKRR se seznámila s návrhem rozpočtu OSH na rok 2025. Rozpočet je navržený jako vyrovnaný v 

částce 1 758 350 Kč na příjmech a ve stejné částce na výdajích. Revizní rada souhlasí, aby takto 

navržený rozpočet byl předložený ke schválení na společném jednání VV, OR, OKRR, ZH, starostů 

a velitelů okrsků. 

 

3. Byla projednána informace za OKRR pro společné zasedání VV, OR, OKRR, ZH, starostů a 

velitelů okrsků. 

 

4. Pan Šimáček v krátkosti seznámil revizní radu s průběhem Pošumavské hasičské ligy, dochází k 

úbytku soutěžních družstev. Dále s  konečnými výsledky Pošumavské hasičské ligy. 

Vyhodnocení je zajištěné, bude provedeno 11. října v 18.00 v Myslovicích. Opět bude hodnocen 

zvlášť požární sport a zvlášť „klasika“. 

 

5. Byla provedena pravidelná kontrola finančních dokladů za měsíc září. Nebyly shledány žádné 

nesrovnalosti. Všechny doklady měly potřebné náležitosti. 

 

6. Různé 

V dalším bodě jednání byli členové rady informováni o jednání Výkonného výboru OSH Klatovy 

ze dne 4. 9.2024. Příprava na Společné jednání VV, OR, OKRR, ZH, starostů a velitelů okrsků. 

Nastíněná informace o příspěvcích za sportovce od roku 2025. Přijatá usnesení jsou průběžně 

plněné.  

Dále byli členové informováni o jednání VV KSH ze dne 24. 9. 2024. Zde starostka SH ČMS         

p. Monika Němečková podala informaci o placení příspěvků za sportovce za rok 2025. Dále VV 

KSH projednal rozpočet a plán práce KSH Pk na rok 2025. Schválil personální změny v KORR a 

KORMS a v KORM. 

 


